
Acords de la plenària de la JPDI del 28 d’octubre del 2015 

 

En  relació a  la Negociació de  la Normativa de  llicències  sabàtiques  i permisos de 

mobilitat.  

Acord 1 

La JPDI creu que s’hauria de fer una anàlisi crítica de la normativa actualment vigent i demana que el VR de 

PDI expliqui què és el que, segons el seu parer, no  funciona de  les normatives actuals  i que per tant són 

aspectes  a  millorar.  La  JPDI  demana  que  s’informi  de  quina  ha  estat  la  distribució  a  les  darreres 

convocatòries  de  les  llicencies  i  permisos  concedits,  tant  per  departaments  com  per  categories 

professionals. Aquesta  informació  ens  permetrà  enfocar millor  els  canvis  que  caldria  fer  a  la  normativa 

actual.  

Acord 2 

La proposta enviada pel VR de PDI especifica uns  criteris  generals que es  valoraran a  l’hora de  concedir 

llicències  i  permisos,  però  no  detalla  com  es  quantificaran  aquestes  valoracions.  S’explica  que  la 

quantificació estarà recollida a cada una de les convocatòries. La JPDI demana que aparegui la quantificació 

de les valoracions a la normativa. Ja que d’altra forma es fa molt complicat que el PDI pugui planificar a mig 

termini quan sol∙licitarà una llicència sabàtica o un permís de mobilitat.  

 

En relació als criteris generals que apareixen a la proposta: 

Acord 3 

Apareix  un  nou  criteri  “Conciliació  de  la  vida  familiar  amb  la  llicència  o  permís”.  Tot  i  que  veiem 

positivament que es  tinguin en  compte aquests aspectes,  caldria aclarir aquest epígraf.  La  JPDI  creu que 

s’hauria de crear una normativa pròpia de  la UPC que afavorís  la conciliació de la vida familiar  i demanem 

que  s’hi  comenci a  treballar quan abans millor. Mentre no existeixi aquesta normativa veiem bé que els 

criteris de conciliació estiguin recollits en d’altres normatives.  

Acord 4 

Així mateix, demanem que aparegui un criteri de discriminació positiva per raó de gènere o de discapacitat. 

Acord 5 

La proposta enviada pel VR de PDI no inclou com a criteri per optar a una llicència sabàtica el cas dels TEUs 

que estiguin finalitzant  la tesi. La JPDI demana que aquest criteri, que apareixia a la normativa actualment 

vigent, s’incorpori a la proposta. 

Acord 6 

Els  conjunt  de  criteris  generals  acaben  prioritzant  l’activitat  de  recerca  a  l’hora  de  concedir  llicències  o 

permisos.  La  JPDI  creu  que  la  valoració  de  l’excel∙lència  docent  hauria  d’estar  al mateix  nivell  que  la 

valoració de l’excel∙lència en la recerca.  

   



En relació a la Inclusió del PDI amb discapacitat o llarga malaltia 

La JPDI valora molt positivament  l’esperit que sempre ha regnat a  la nostra universitat per tal d’atendre a 

persones  discapacitades  o  que  pateixen  una  llarga malaltia.  Sense menystenir  el  que  s’ha  fet  fins  ara, 

pensem que la nostra universitat podria fer un pas més en pro de la igualtat d’oportunitats,  igual que han 

fet d’altres universitats espanyoles. 

Acord 7 

Demanem que s’elabori un Reglament de Mesures per a la Integració del PDI amb discapacitat o que pateix 

una llarga malaltia. Sol∙licitem que en breu es convoqui una mesa negociadora per tractar aquest tema de 

forma monogràfica. 

 

En relació a la Recuperació d’avantatges socials per als treballadors de la UPC  

La JPDI constata que al llarg dels últims anys s’han perdut els pocs avantatges socials que el personal de la 

UPC tenia. La JPDI demana que es reconegui l’esforç que ha fet el personal de la UPC en pro de la institució i 

insta a l’equip de govern que comenci a treballar per la recuperació d’aquests drets. 

Acord 8 

Demanem que per tal d’anar començant aquests procés de recuperació el personal de la UPC torni a tenir la 

matrícula gratuïta dels crèdits matriculats a la UPC, i que en puguin gaudir tant els treballadors com els seus 

familiars directes.  

 

En relació a la Promoció del PDIF amb acreditació a CU  

Dimarts  27  d’octubre,  la  presidenta  de  la  JPDI  va  participar  en  una  reunió  amb  el  Director  General 

d’Universitats, DGU, on se  li preguntà quina serà  la política de  la Generalitat en relació a  la promoció del 

PDIF amb acreditació a CU. El DGU explicà que s’ha demanat al ministeri  la possibilitat de  fer una  lectura 

àmplia  del  RDL  d’onze  de  setembre.  La  petició  consisteix  a  que  es  pugui  considerar  el  total  de  places 

d’estabilització com a cota màxima per a la convocatòria de places de promoció. El DGU va mostrar la seva 

confiança en que la resposta del ministeri sigui positiva, i en aquest cas, abans d’acabar l’exercici 2015 ja es 

podrien convocar places de promoció.  

Acord 9 

La  JPDI demana que es negociï de  forma  immediata  la normativa que  servirà per adjudicar  les places de 

promoció  entre  els  departaments  així  com  a  la  reglamentació  dels  concursos  de  promoció  interna.  Cal 

treballar  per  a  que  tan  bon  punt  sigui  possible  llançar  les  primeres  convocatòries,  no  calgui  esperar  a 

negociar aquest tema i ja estigui tot a punt per convocar aquestes places de promoció. Esperem que abans 

de tancar l’exercici 2015 pugui sortir una primera convocatòria. Atenent a que al llarg del 2015 a la UPC s’ha 

convocat una vintena de places d’estabilització d’agregats, es podrien arribar a convocar el mateix número 

de places per a la promoció de PDI amb acreditació a CU. 

 


